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ΕΡΩΤΗΣΗ

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη

ΘΕΜΑ: Καθυστερήσεις στις αιτήσεις σύνδεσης φωτοβολταϊκών σταθμών στο δίκτυο ΔΕΔΔΗΕ
στην Περιφερειακή Ενότητα Δράμας

Κύριε Υπουργέ,

Μεγάλες καθυστερήσεις καταγράφονται στη διαδικασία σύνδεσης φωτοβολταϊκών σταθμών με το
δίκτυο του ΔΕΔΔΗΕ στην Περιφερειακή Ενότητα Δράμας, με αποτέλεσμα να δημιουργούνται
σοβαρά προβλήματα σε ιδιώτες κατοίκους της περιοχής.

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η περίπτωση πολίτη από τη Δράμα, ο οποίος υπέβαλε σχετική
αίτηση στον ΔΕΔΔΗΕ με όλα τα απαραίτητα δικαιολογητικά στις 17-01-2022 για σύνδεση
φωτοβολταϊκού σταθμού στο Δίκτυο Μέσης Τάσης (Μ.Τ), συνοδευόμενη μάλιστα με εγγυητική
επιστολή ποσού ύψους 21.000 ευρώ που κατατέθηκε στο Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων, χωρίς
έως σήμερα να έχει προχωρήσει η διαδικασία.

Στις 05-01-2024 ο ΔΕΔΔΗΕ με έγγραφο γνωστοποίησε στον αιτούντα ότι η σύνδεση του
φωτοβολταϊκού σταθμού στην πλησιέστερη γραμμή δεν ήταν εφικτή λόγω της υπερφόρτωσης του
δικτύου, η οποία είχε προκληθεί από προηγούμενα αιτήματα για έργα ΑΠΕ στην περιοχή.

Στις 22-01-2024 υποβλήθηκε το αίτημα από τον ενδιαφερόμενο για τη διατήρηση της εκκρεμότητας,
με την προσδοκία ότι θα εξεταστεί ξανά σε περίπτωση διαθεσιμότητας ηλεκτρικού χώρου. Παρά
λοιπόν τις προσπάθειες και την έγκριση της διατήρησης της εκκρεμότητας από τον ΔΕΔΔΗΕ, οι
καθυστερήσεις συνεχίζονται, προκαλώντας αβεβαιότητα σχετικά με την υλοποίηση της σύνδεσης.

Δεδομένου ότι οι καθυστερήσεις σύνδεσης φωτοβολταϊκών σταθμών στο δίκτυο προκαλεί τεράστια
προβλήματα.

Δεδομένου ότι πολίτες της Περιφερειακής Ενότητας Δράμας δεν μπορούν να προχωρήσουν στην
υλοποίηση των επενδυτικών τους σχεδίων.

Δεδομένου ότι στο συγκεκριμένο ενδεικτικό παράδειγμα το ποσό της εγγύησης ύψους 21.000 ευρώ
έχει ήδη δεσμευτεί και ο πολίτης περιμένει την έγκριση της σύνδεσης,
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Ενόψει των ανωτέρω ερωτάσθε κύριε Υπουργέ,

Σε ποιές ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να επιλυθεί το πρόβλημα σύνδεσης
φωτοβολταϊκών σταθμών σε περιοχές με περιορισμένο διαθέσιμο ηλεκτρικό χώρο, όπως στην
Περιφερειακή Ενότητα Δράμας;

Οι Ερωτώντες Βουλευτές

Αναστάσιος Νικολαΐδης

Φραγκίσκος Παρασύρης




